

阅读下面短文，在空白处填入一个适当的单词（有提示词的，填入所给单词的正确形式）。

Today is Linda's birthday. After school, her friends, Alice, Henry and Tony go to buy some 1 (gift) for her. Alice knows that Linda's pencil box is very old, 2 she wants to buy a new one for her. There is a new kind of red pencil box at the shop near 3 (they) school. It's very nice and red is 4 (Linda) favourite colour. Alice buys one. Henry knows that Linda often plays basketball. That's 5 (she) favourite sport. So he buys 6 basketball for her. Tony often 7 (have) lunch with Linda at school and knows Linda's favourite food is chicken. So he buys lots 8 chicken for her.

The birthday party 9 (start) at 6 pm in Linda's home. Alice, Henry and Tony all come to send their gifts to Linda. Linda is very happy to get the nice gifts. Then Linda's mother 10 (take) out a big birthday cake. They are all very happy to have the birthday cake.

整体分析： 文章大意：本文主要介绍了今天是琳达的生日，她的朋友给她庆祝生日，并给她买了礼物。

可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： gifts, so, their, Linda's, her, a, has, of, starts, takes

解析：

1. 'gift' 应为复数形式，表示多个礼物。, 2. 'so' 表示因果关系，‘因为’她想买一个新铅笔盒。, 3. 'their' 表示他们的，指代Alice, Henry和Tony的学校。, 4. 'Linda's' 表示Linda的，修饰pencil box。, 5. 'her' 是代词，指代Linda，表示她的最喜欢的运动。, 6. 'a' 用在以辅音音素开头的单词前，这里指的是‘一个篮球’。, 7. 'has' 是一般现在时，表示Tony和Linda常常一起吃午饭。, 8. 'of' 表示‘很多的’食物，特指鸡肉。, 9. 'starts' 表示派对的开始，时态应为一般现在时。, 10. 'takes' 表示Linda妈妈拿出蛋糕，时态也是一般现在时。

考点总结： 语法填空，主要考察动词时态、代词、名词单复数和冠词的使用